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Püspökladány Város Önkormányzatának 
Környezetvédelmi és Mezőgazdasági Bizottsága 

 
 

2009. március 17-i ülésének 
jegyzőkönyve 

 
 

 
6/2009.  (III. 17.) sz. Környezetvédelmi és Mezőgazdasági Bizottság 
határozata 

A Püspökladány 0280/100 hrsz-ú földterület meghatározott részét 2009. 
december 31-ig díjfizetés nélkül használatba adja Kiss Sándorné részére, a 
terület rendben tartásának feltételével. 

 
7/2009. (III. 17.) sz. Környezetvédelmi és Mezőgazdasági Bizottság határozata 

A Püspökladány 492/1 hrsz-ú területet szabadidős sporttevékenység és 
egyéb kulturális programok rendezése céljából 2018. február 29. napjáig 
díjfizetés nélkül használatba adja a Püspökladányi Szabadidős Társaság 
Lovas Klub részére, a terület környezethez illeszkedő rendben tartásának 
feltételével, melyet a Környezetvédelmi bizottság ellenőriz. 
  

8/2009. (III. 17.) sz. Környezetvédelmi és Mezőgazdasági Bizottság határozata 
A bizottság elfogadásra javasolja a Püspökladány Város Önkormányzatának 
Képviselő-testületének Az állatok tartásáról szóló 9/1998. (IV. 29.) 
rendeletének módosítását. 
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Jegyzőkönyv 
 
 
Készült: 2009. március 17-én a Püspökladányi Polgármesteri Hivatal 

Környezetvédelmi Bizottságának ülésén 
 
 
Jelen vannak: a mellékelt jelenléti ív szerinti bizottsági tagok 
    

továbbá: Kardos István – alpolgármester úr 
Károlyi Zoltán – ügyintéző 
Nagy Julianna – jegyzőkönyv-vezető 

 
 
 
Napirendek: 
 

1) Földhasználattal kapcsolatos előterjesztések 
 

2) Előterjesztés az állatok tartásáról szóló 9/1998. (IV. 29.) rendelet 
módosításáról szóló rendelet tervezetről 

 
3) Különfélék  

 

 
Makai Lajos a bizottság elnöke megnyitja az ülést, köszönti a jelenlévőket, a 
bizottsági tagok közül 2 fő igazoltan távol tartózkodik, 1 fő később érkezik. 
Megállapítja, hogy a bizottság határozatképes. A megjelenteket tájékoztatja a 
napirendi pontokról, kéri azok elfogadását  
 
A bizottság 4 igen szavazattal elfogadja a napirendi pontok tárgyalását. 
 
 
Földhasználattal kapcsolatos előterjesztések. 
 
Makai Lajos: Kettő bérleti szerződéssel kapcsolatos előterjesztés kerül tárgyalásra, 
a Kiss Sándorné és a Lovas klub kérelme. 
 
Bíró László: A Kiss Sándorné részére bérbe adandó földterület mekkora nagyságú? 
 
Károlyi Zoltán: A 0280/100 hrsz-ú földterület kb. 12 – 14 hektár. A tavalyi év 
során a földterület 3 személy között került felosztásra. A másik két fő korábban, a 
múlt év decemberében, már beadta a bérleti kérelmét.  
 
Tóth László: Kérem, hogy tájékoztassuk Kiss Sándornét, hogy bérleti kérelmét 
hamarabb adja be, még a folyó év decemberében. 
 
Makai Lajos: Kérem a bizottságot, hogy fogadja el a határozati javaslatot, azzal a 
feltétellel, hogy az adott területet tartsa rendbe. 
 
A bizottság 4 igen szavazattal támogatja a 0280/100 hrsz-ú földterület bérbe 
adását. 
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6/2009. (III. 17.) sz. Környezetvédelmi és Mezőgazdasági Bizottság határozata 

 
A Püspökladány 0280/100 hrsz-ú földterület meghatározott részét 2009. 
december 31-ig díjfizetés nélkül használatba adja Kiss Sándorné részére, a 
terület rendben tartásának feltételével. 

 
Határidő: 2009. május 31. 
Felelős: Arnóth Sándor – polgármester 

 
 
Bihari Imre: Mekkora a két terület nagysága? 
 
Károlyi Zoltán: A 492/1 hrsz-ú terület 1 ha 3429 m2 nagyságú. Gyep, legelőként 
van nyilvántartva. A 490/2 hrsz-ú terület a tó, amit már tavaly is használtak. A tó 
melletti területet kérték tavaly is, amit akkor nem kaptak meg. 
 
Bíró László: 10 évre kérik? 
 
Károlyi Zoltán: A másik terület bérbe adásának idejére, ami már nem egészen 10 
év. 
 
Makai Lajos: Az önkormányzat fenntartásként kezelte a múlt évben is a 492/1 
hrsz-ú terület bérbe adását. Kérem, hogy szabályozzuk a terület bérbe adását.  
 
Bíró László: A környezethez illeszkedően tartsák rendben a területet. 
 
Makai Lajos: A bizottság időközönként ellenőrizze a területet. 
 
A bizottság 4 igen szavazattal támogatja a 492/1 hrsz-ú terület bérbe adását, azzal 
a feltétellel, hogy a területet tartsák rendbe. 
 
 
7/2009. (III. 17.) sz. Környezetvédelmi és Mezőgazdasági Bizottság határozata 
 

A Püspökladány 492/1 hrsz-ú területet szabadidős sporttevékenység és 
egyéb kulturális programok rendezése céljából 2018. február 29. napjáig 
díjfizetés nélkül használatba adja a Püspökladányi Szabadidős Társaság 
Lovas Klub részére, a terület környezethez illeszkedő rendben 
tartásának feltételével, melyet a Környezetvédelmi bizottság ellenőriz. 
 
 Határidő: 2009. május 31. 

 Felelős: Arnóth Sándor – polgármester 

Rendben tartás ellenőrzésére 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Makai Lajos – bizottság elnöke 

  

Előterjesztés az állatok tartásáról szóló 9/1998. (IV. 29.) rendelet 
módosításáról szóló rendelet tervezetről. 
  
Bihari Imre: A II., III., IV. övezetben eddig is így volt az állattartás meghatározva? 
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Károlyi Zoltán: Felolvassa a rendelet e pontjához tartozó §-át. A változás csak 
annyi, hogy a belterületi övezet kiegészül a zártkert I. sz. övezettel. 
 
Bíró László: A II. övezetbe mennyi állat tartható? 
 
Károlyi Zoltán: Ezek a 250 m2-nél kisebb ingatlanok. Nagy haszonállatból 
minimum 10 db, kis haszonállatból 200 db, méhcsaládból 60 db. 
 
Makai Lajos: Javaslom a rendelet módosításának elfogadását. 
 
A bizottság 4 igen szavazattal elfogadja a bizottság módosítását. 
 
 
8/2009. (III. 17.) sz. Környezetvédelmi és Mezőgazdasági Bizottság határozata 
 

A bizottság elfogadásra javasolja a Püspökladány Város Önkormányzatának 
Képviselő-testületének Az állatok tartásáról szóló 9/1998. (IV. 29.) 
rendeletének módosítását. 
  
Határidő: folyamatos 
Felelős: Makai Lajos – bizottság elnöke 

 
 
Különfélék 
 
Dombi Imréné képviselő asszony megérkezik az ülésre. 
 
Makai Lajos: Támogassuk a korábban említett szövetkezeti bolt létrehozását. 
 
Bíró László: Az előző bizottsági ülésen fölvetett trágyatároló tavak ügyével 
kapcsolatban történt e változás? 
 
Károlyi Zoltán: Amikor kint voltunk a tárgyatárolóból 1 üres volt, 2 csordulásig 
volt. A telepvezető ígéretet tett az átszivárgás megszüntetésére, és tájékoztatott 
arról, hogy idei évben kiépítésre kerül zárt rendszerű tároló. 
 
Biró László: Az E-ON kapcsolatos fakivágással van-e már valami? 
 
Károlyi Zoltán: Az E-ON beadta a kérelmet, határozat elkészült a fakivágásról, 
aláírás alatt van. Polgármester úr kérte a folyamatos ellenőrzést. Az E-ON úgy kapja 
meg a határozatot, hogy részletesen fel lesz sorolva, mely ingatlan előtt lesz 
gallyazás, vagy kivágás. Minden egyes kivágott fa helyett új lesz ültetve. Valószínű 
gömbkoronás kőris. A lakosság lakcím kártyával tudják bizonyítani az ingatlan előtt 
történt fakivágás, és kéri a pótlást.  
 
Dombi Imréné: A Batthyány utca is benne van? 
 
Károlyi Zoltán: Nem. Csak azok, amelyek ezután kerülnek kivágásra. 
 
Makai Lajos: Az önkormányzat megkapta az aprítógépet, véglegesen. A 
városüzemeltető udvarán van jelenleg elhelyezve. Véleményem szerint 
szakembereknek kell meghatározni, hova kerüljön állandó jelleggel. 
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Bihari Imre: Önkormányzati zártkertekkel kapcsolatban Kis Simonka Mátyás régi 
panaszával keresett meg. Szeretné megvásárolni a területet, ha az önkormányzat 
eladja. 
 
Tóth László: Van egy lista, amit az önkormányzat elad, valószínű ebben benne van 
az a terület is, amit szeretne megvásárolni. 
 
Makai Lajos: Ha egyéb kérdés, vélemény nem merült fel, akkor a bizottsági ülést 
bezárom, köszönöm a megjelenést. 
 

kmf. 
 
 
 
 

____________________________  ____________________________ 
                   Makai Lajos     Nagy Julianna 
        bizottság elnöke          jegyzőkönyvvezető 

 
 


